
Pensionärsrådets sammanträde den 7 juni 2022 

Besök	av	Sara	Wrethed,	avdelningschefavdelningen	för	stadsutveckling	
Sara Wrethed besöker rådet. 
Sara presenterar och för dialog med rådet kring följande: 
- presentation av avdelningen 
- avdelningens olika ansvarsområden 
- stadsdelsfakta 
- arbete med trygghet 
- statistik; hur tillgänglig statistik används som underlag i avdelningens arbete 

Ärenden	till	nämndsammanträdet	den	16	juni	
 
Ärende: Klimatsmarta Farstabor! 
Svar på skrivelse från S och V 
Rådet lämnar delade synpunkter i ärendet. 
Delar av rådet menar att det i första hand är ett politiskt förslag och avstår därför från att 
lämna synpunkter på hur förslaget ska hanteras. 
Andra delar av rådet anser att stadsdelsnämnden borde ta detta som ett pilotförslag och 
följa den skrivelse som tagits fram. 
 
Ärende: Handlingsplan för en långsiktig utveckling av 
tolktjänsten för döva, hörselskadade och personer med dövblindhet (SOU 2022:11) 
Remiss från kommunstyrelsen 
Pensionärsrådet anser att nämndens råd för funktionshinderfrågor primärt är det råd som 
lämnar eventuella synpunkter. Rådet för funktionshinderfrågor tar del av ärendet den 7 juni. 
Pensionärsrådet ställer sig bakom de eventuella synpunkter som framförs då. 
 


